
 
 

Republika Slovenija 
OBČINA ZAGORJE OB SAVI 

Cesta 9. avgusta 5  
1410 Zagorje ob Savi 

 

tel.: 03 56 55 700 
fax: 03 56 64 011 
www.zagorje.si 
obcina.zagorje@zagorje.si 

OBČINSKI SVET 
 
Številka: 900-49/2015 
Datum: 16. 11. 2015 
   

Z A P I S N I K 
 
8. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 16. 
novembra 2015, ob 17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – 
mesto, Kidričeva 7. 
 
Prisotni: ZGN – Nina Pečnik, Anton Benko, Vladimir Poredoš, Aleksander Pergar, Simona 
Klukej, Simon Omahne, Štefka Suša, Marjana Mlinarič Pikelj, Petra Izgoršek Potočnik, Ana 
Režun, Mitja Adamlje, Marija Ribič, Marjan Kovač, Samo Vrtačnik, Ivan Klančišar; NSi – 
Primož Štendler; SLS -  Slavko Jelševar, Marija Oven, Roman Savšek; SDS – Alojzija Kralj, 
Bojan Simončič; SD – Željko Železnik; DeSUS -  Anica Ule Maček. 
 
Opravičeno odsotni: SMC – Gašper Koprivšek in Natalija Stošicki. 
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Jelena 
Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in 
prostor; Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe; Blanka Šmit, vodja 
oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo, Zori Kovač Ašič, občinska uprava; Maja 
Sluga, občinska uprava; Petra Mars, občinska uprava; Kovač Ladislav – predsednik 
Nadzornega odbora; Tone Bezgovšek – Zasavska ljudska univerza. 
 
Župan je pozdravil vse prisotne ter predlagal naslednji dnevni red: 
 

1. Sprejem zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta z dne 5. 10. 2015 in zapisnika 8. 
dopisne seje Občinskega sveta z dne 4. 11. 2015  
 

2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 

3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 
 

4. Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 – 1. obravnava 

5. Seznanitev Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi s Poročili o opravljenih 

nadzorih za leto 2014: 

-  Poročilo o opravljenem nadzoru tekočega finančnega poslovanja proračunskega 
uporabnika javnega zavoda Osnovna  šola Ivana Skvarča za leto 2014 
- Poročilo o opravljenem nadzoru nad finančnem poslovanjem podjetja Stanovanjsko 
podjetje Zagorje ob Savi za leto 2014 
- Poročilo o opravljenem nadzoru Krajevne skupnosti Podkum za leto 2014 

 



-  Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2014 PP 81010 – upravljanje in tekoče vzdrževanje 
neprofitnih stanovanj 
 

6. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje - 

2. obravnava  (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za javne 

finance) 

7. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zasavska ljudska univerza Trbovlje – 

prva obravnava (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za šolstvo in 

kulturo) 

8. Predlog 6. dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Zagorje 

ob Savi za leto 2015 (Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za okolje 

in prostor) 

  
Člani občinskega sveta so predlagani dnevni red 7. redne seje občinskega sveta 
SOGLASNO sprejeli. 
 

K 1. točki 
Sprejem zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta z dne 5. 10. 2015 in zapisnika 8. 

dopisne seje Občinskega sveta z dne 4. 11. 2015 
 

Župan je v skladu s 30. členom Poslovnika občinskega sveta v sprejem predlagal zapisnikov 
7. redne seje občinskega sveta, z dne 5. 10. 2015 ter  8. dopisne seje Občinskega sveta z 
dne 4. 11. 2015. 
 
Člani občinskega sveta so s 23 glasovi ZA sprejeli oba zapisnika sej Občinskega sveta. 
 

K 2. točki 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

Župan  je povabil Iva Vrtačnika, vodjo oddelka za gospodarske javne službe, da 
odgovori na pobudo člana občinskega sveta z liste SD, Željka Železnika, ki se nanaša na 
reševanje prometa v križišču pri Sparu. Odgovoril je, da je bila projektantom dana v proučitev 
možnost umestitve krožišča v okviru obstoječih koridorjev zemljišč. S strani Direkcije RS za 
infrastrukturo je Občinska uprava Občine Zagorje dobila odgovor, da v programih ne 
načrtujejo investicij s tega področja, in da ni za pričakovati, da bi se vključili v sofinanciranje 
projekta. Na podlagi idejnih zasnov reševanja problema križišča, so se odločili, da občina 
pristopa k izdelavi idejnega projekta.  
 
Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je na vprašanje Željka Železnika, 
člana občinskega sveta z liste SD, okrog statusa Mihelčičeve hiše odgovorila, da je bila 
začetek meseca podpisana darilna pogodba z družbo Era d.o.o. in pravnimi nasledniki 
družine Mihelčič, s katero Občini Zagorje ob Savi podarjajo poslovno stanovanjsko stavbo. 
Stavba je bila zgrajena v sredini devetnajstega stoletja in vrsto zadnjih let ni bila vzdrževana. 
Stavba zaradi dotrajanosti ni primerna za uporabo oz. bivanje in za rekonstrukcijo ter je 
namenjena oziroma predvidena za rušenje, saj ogroža okolico. Darilna pogodba se je 
sklenila z namenom, da bo občina na svoje stroške objekt porušila. 
V nadaljevanju je Podbregarjeva podala odgovor na vprašanje okrog ureditve spomenika v 
krajevni skupnosti Rudnik-Toplice, ker gre za objekt memorialne dediščine in sicer, 
»spomenik prvi marksistični politični šoli« in »spominska plošča prvega napada partizanov 
na Nemce«. V Ureditvenem načrtu za območje Rudnik – Toplice je opredeljeno, da se 
ohranja lokacija spomenika memorialne dediščine v parkovni hortikulturni ureditvi.  
 



Željko Železnik, član občinskega sveta iz stranke SD je vprašal: »Ali obstaja časovni 
okvir, do kdaj naj bi bila parkovna ureditev urejena?« 
 
Tatjana Podbregar je odgovorila, da je v ureditvenem načrtu prikazano obstoječe stanje, ki 
se ohranja. Časovnega termina ureditveni načrt ne opredeljuje. 
 
Župan Matjaž Švagan je dejal, da je prispelo vprašanje Marije Ribič in Antona Benka, člana 
občinskega sveta s liste ZGN in povabil vodjo oddelka za gospodarske javne službe, da 
odgovori.  
 
Ivo Vrtačnik je na vprašanje okrog prehoda za pešce na Mlinšah odgovoril, da je Občina 
Zagorje v tem tednu prejela odgovor Direkcije RS za infrastrukturo glede predloga občine za 
ureditev dveh »začasnih« prehodov za pešce na Mlinšah, ki bi jih občina uredila, dokler se 
ne izvede celovita prenova ceste in avtobusnih postajališč na Mlinšah. To naj bi bilo 
izvedeno do prve polovice leta 2016. Ena izmed predlaganih ureditev oz. lokacij je bila z 
njihove strani zavrnjena oz. bi terjala večje infrastrukturne preureditve, druga predlagana 
lokacija (v bližini športnega igrišča) pa je bila načeloma potrjena, vendar z zahtevo, da za to 
lokacijo prehoda za pešce občina izdela projektno dokumentacijo in pridobi soglasje. 
Ocenjujejo, da je izvedba prehoda na potrjeni lokaciji izvedljiva, seveda je pogojena tudi s 
projektnimi pogoji upravljavca, zato so že pristopili k izboru projektanta in izdelavi projektne 
naloge. Planira se tudi skupni sestanek s KS za uskladitev mikrolokacije prehoda. V 
nadaljevanju sledi izdelava projektne dokumentacije in pridobitev vseh soglasij, za kar se 
predvideva približno tri mesece. Sama izvedba prehoda na terenu bi bila po prvih projekcijah 
izvedljiva v prvi polovici leta 2016.     
Ivo Vrtačnik je na vprašanje: »Ali se s strani Občine Zagorje ob Savi načrtuje ureditev 

kanalizacije tudi v Farčnikovi koloniji?« odgovoril, da ima Občina Zagorje ob Savi v osnutku 

proračuna za leto 2016, kot v Načrtu razvojnih programov za leto 2017 do leta 2020 
planiramo, da vsa razpoložljiva sredstva iz naslova pobrane najemnine javne kanalizacije, 
usmerja v posodobitev in novogradnjo javnega kanalizacijskega omrežja v občini Zagorje ob 
Savi. Glede na prioritete po rekonstrukciji obstoječe javne kanalizacije je med drugim tudi 
Farčnikova kolonija v naslednjem letu predvidena za rekonstrukcijo dveh krakov javne 
kanalizacije. 
 
Marija Ribič, članica občinskega sveta iz stranke ZGN se je zahvalila za odgovor. 
Verjame, da se je občina potrudila z vsemi svojimi močmi, ji je pa žal, da se ne more pridobiti 
soglasja države, da bi se označil prehod za pešce v bližini šole Mlinše ob samem 
avtobusnem postajališču, kjer je najbolj nujno. Krajevna skupnost se z umestitvijo prehoda ni 
strinjala, ker se jim umestitev prehoda za pešce ni zdela funkcionalna. S tem ne rešimo oz. 
zagotovimo potrebne varnosti. Upa, da se bo še poskušalo poiskati rešitev. Pohvalila je 
občinsko upravo za vso podporo krajevni skupnosti. 
 
Župan Matjaž Švagan se je zahvalil in odgovoril, da je bil dogovor z ministrstvom za 
infrastrukturo, da obišče občino Zagorje ob Savi, kjer bi se soočili z argumente »za in proti« 
prehodu Mlinše. 
 
Alojz Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS, je vprašal zakaj je prehod tako 
drag. 
 
Župan je predlagal, da se odgovor predstavi na prihodnji seji Odbora za okolje in prostor.  
Župan je dejal, da bodo odgovori na šest vprašanj člana občinskega sveta z liste NSi, 
Primoža Štendlerja pripravljeni do prihodnje seje in bo g. Štendler povabljen na občino, da 
bo dobil vpogled v vso željeno dokumentacijo.  
 
Primož Štendler, član občinskega sveta iz stranke NSi je v nadaljevanju obrazložil svoja 
vprašanja. Pri občankah in občanih prihaja do  raznih informacij oz. dezinformacij, ravno tako 



v medijih v zvezi s cenami, ki jih občina plačuje za izvajalce na prireditvah ki jih organizira 
občina Zagorje ob Savi, zato bi morali imeti vsaj svetniki vpogled v račune, ponudbe oz. 
predračune. Okrog četrtega vprašanja »poimenskega seznama donatorjev Občine Zagorje v 
letu 2014 in 2015« je obrazložil, da bi bilo prav, da tudi občanke in občani zvedo, kdo so ti 
donatorji.  Občina Ljubljana je javno objavila seznam donatorjev in bi bilo prav, da to stori 
tudi Občina Zagorje. 
 
Župan je dejal, da bodo vsi odgovori pripravljeni v pisni obliki. Opravil bo pogovor s 
posameznimi donatorji, ki so želeli ostati anonimni o možnosti objave imena in zneska 
njihovih donacij. 
 
Marjan Kovač, član občinskega sveta iz stranke ZGN se je zahvalil za odgovore, ki so bili 
na njegovo vprašanje podani na seji odbora za okolje in prostor in želel dodatna pojasnila 
glede prometne ureditve regionalne ceste skozi Kisovec. V  kakšnem obdobju se lahko 
pričakuje realizacija tega projekta? Ali se bo nadaljevala gradnja kanalizacijskega sistema in 
ali je zajeto območje »območje Skakalnika?«. 
 
Župan je dejal, da bodo odgovori pripravljeni do prihodnje seje občinskega sveta. 
 
Roman Savšek, član občinskega sveta iz stranke SLS je imel vprašanje za poslanca 
Marjana Dolinška: »Ali so kakšne novosti na območju ceste Podkum - Sopota?«. 
 
Župan Matjaž Švagan je predlagal, da se odgovor pripravi v pisni obliki do prihodnje seje.  
 
Željko Železnik, član občinskega sveta iz stranke SD je želel še odgovor glede izliva vode 
na Čebinovem travniku v Kisovcu.  
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe je odgovoril, da v sklopu 
izgradnje kanalizacijskega sistema v Kisovcu, v sistemu gradnje načrtovana ločitev odpadne 
in padavinske vode. V naselju Kisovec je spodnji delu del kanalizacijskega padavinskega 
sistema v odprtem kanalu. S projektom je bila pripravljena rešitev odprtega kanala pred 
izlivom v sam potok Medija. Stanovalci se z rešitvijo ne strinjajo, kajti preveč je nevarnosti za 
razvoj mrčesa in smradu. V kolikor se pokaže da je bojazen upravičena, bo to rešeno z neko 
tehnično rešitvijo odmaknit od večstanovanjskih objektov.  Možnost, da prihaja do izliva 
fekalij je še prisotna, kajti niso še vsi priključeni v celoti na novo kanalizacijo fekalnega 
značaja. Vendar bodo do konca leta priključeni vsi stanovanjski objekti. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo. 

 
 

K 3. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

 
Župan Matjaž Švagan je uvodoma povedal, da smo pridobili uporabno dovoljenje za čistilno 

napravo in kolektorski sistem. Svečana otvoritev je bila v prisotnosti Ministrice za okolje in 

prostor RS, Irene Majcen. V teh dneh je bila tudi otvoritev CEROZA - regionalnega centra za 

ravnanje z odpadki v Hrastniku. Skupna investicija je znašala okrog 12 mio evrov, večinoma 

je financiran s strani evropskih sredstev.  

Otvorili smo tudi največjo investicijo v občini Zagorje »revitalizacijo mestnega jedra«, 

10.000m2 novih pohodnih površin, odpravili arhitektonske ovire na več predelih, nove 

dostopne poti do Knjižnice Zagorje, avtobusne postaje…. Kompletno je bila obnovljena 

infrastruktura. Vzpostavili smo najhitrejše brezžično omrežje v predelu od Spara proti 

železniški postaji, do Cankarjevega trga, z nadgradnjo do Evroparka. Investicija se je 



zaključila v samem centru Zagorja. Energetsko sanirana je bila tudi Weinbergerjeva hiša. 

Otvorili smo tudi Spominsko sobo Ladka Korošča in njegov spomenik.  

V teh dneh so potekali pogovori s Fundacijo za šport, ki ima v lasti igrišče in objekt 

»Partizan«. Ti pogovori naj bi se zaključili najkasneje do konca meseca januarja 2016 . 

Potekajo uspešna pogajanja okrog objekta »Mihelčičeva hiša«, katerega naj bi porušili in s 

tem zagotovili bolj varno šolsko pot učencem Osnovne šole Toneta Okrogarja. 

Župan je v nadaljevanju dejal, da smo pridobili Odločbo o spremembi odločbe o dodelitvi 

sredstev za skupino projektov »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Save – 2. 

faza«. Projekt znaša (bruto) okrog 1 mio evrov, delež, ki smo ga uspeli pridobiti od države 

znaša okrog 850.000 evrov. Gre za sredstva, ki smo jih zagotavljali v proračuna za najem 

kredita, kajti nujno potrebno je bilo to investicijo izvesti, da smo sledili cilju 95% priključenosti. 

Potekali so pogovori z ministrom za infrastrukturo in njegovo ekipo okrog regionalne 

problematike občine. Izpostavljena je bila cesta od same čistilne naprave do semaforja v 

Zagorju ter nujno potrebna modernizacije ceste Sopota – Podkum.  Občini Zagorje je bilo 

obljubljeno, da se bo šlo v fazno izgradnjo s pričetkov v letu 2016 in odkupom zemljišč. 

Opozorili so tudi nujnost začetka aktivnosti na cesti »Ruardi«. 

Župan je dejal, da potekajo aktivnosti za umestitev objekta EXPO v občini Zagorje ob Savi. 

Na letošnji svetovni razstavi EXPO v italijanskem Milanu se je Slovenija predstavila s hišo. 

Občina Zagorje ponuja prostor, kjer bi lahko hiša stala in funkcionirala tudi po koncu 

milanske razstave. Župan pravi, da ni razloga, zakaj ne bi tudi majhne občine imele lepih 

stvari.  

Občina Zagorje je pridobila certifikat Mladim prijazna občina.  

Ob koncu se je zahvalil več tisočim občankam in občanom za pohvalne besede, izrečene ob 

prenovitvi mestnega jedra.  

Alojzija Kralj, članica občinskega sveta iz stranke SDS je ponovno dala pobudo za 

postavitev  razsvetljave na Lokah v Kisovcu. 

K 4. točki 
Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 – 1. obravnava 

Župan Matjaž Švagan je uvodoma obrazložil, da ponovno sprejemamo proračun brez znane 

višine povprečnine. Občine s predlogom Vlade RS niso zadovoljne, zato se bodo župani 

vseh slovenskih občin 18. novembra uprli zniževanju povprečnine. Apelira na poslance in 

poslanke, da stopijo v bran občinam.  

 

Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je nadaljevala s predstavijo prvega 

predloga proračuna občine za leto 2016 z namenom, da se opravi splošna razprava in da se 

da predlagani proračun v javno razpravo s končnim ciljem, da bi bil sprejet v letošnjem letu. 

Pri pripravi proračuna so sodelovali vsi skrbniki proračunskih postavk, vodje oddelkov, 

direktor občinske uprave in župan. Ob sami pripravi so upoštevali javno finančno situacijo in 

predvsem makroekonomske razmere ter fiskalno kapaciteto državnega proračuna, ki se 

odraža na lokalni ravni. Ob pripravi proračuna z višino povprečnine niso bili seznanjeni, tako 

da je vključena  ocena, ki je blizu realnega. Povprečnina, kot osnova za izračun primerne 

porabe občine, predstavlja pomemben element financiranja občine, ki pa ima že od leta 2010 

trend padanja. Povprečnina je bila upoštevana kot v proračunu za leto 2015, to je 522 



evrov/prebivalca. Ravno tako ni znan obseg sredstev, ki jih dobi občina za sofinanciranje 

investicij. Pri drugem predlogu proračuna bo potrebno dvigniti obseg sredstev za plače 

zaradi sprostitve napredovanj.  Predlog proračun za leto 2016 se od proračunov preteklih let 

precej razlikuje, ker je bistveno nižji na prihodkovni in odhodkovni strani, predvsem na 

investicijskem delu. Zelo so se znižali transferni prihodki, kajti zaključuje se finančna 

perspektiva. Leto 2016 bo dejansko prvo leto nove finančne perspektive. Pogoji, področja, 

razpisi za sofinanciranje še niso pripravljeni, tako da so investicije financirane z lastnimi 

finančnimi sredstvi, ki so zelo omejena. 

V nadaljevanju je podrobno prestavila bilanco prihodkov in odhodkov, račun finančnih 

terjatev in naložb ter račun financiranja in zadolženost občine. 

Ob koncu je Mlakarjeva predlagala, da proračun za leto 2016 skupaj z Načrtom ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2016, občinski svet potrdi in prepozna  
kot primerno osnovo za nadaljevanje postopka sprejemanja proračuna za leto 2016. 
 

Župan je dal občinski proračun v javno obravnavo z željo, da bodo poslanke in poslanci 

prisluhnili občinam za dvig povprečnine. 

 

Sledila je razprava. 

 

Anica Ule Maček, članica občinskega sveta iz stranke DeSus je dejala, da jo veseli, da 

kljub skromnejšemu obsegu sredstev za leto 2016, proračun ohranja socialno naravnanost. 

Želi, da tudi v javni obravnavi ta paradigma ostane neokrnjena, da postavimo v prihodnjem 

letu na prvo mesto človeka in da nikakor ne prezremo področja sociale, poudarila je področja 

izobraževanja, starejših in zaposlovanja mladih. 

 

Občinski svet je z 22 glasovi ZA (in 1 vzdržanim glasom; Primož Štendler NSi) sprejel 

SKLEP: 

 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrjuje  1. predlog Odloka o  proračunu Občine Zagorje 
ob Savi za leto 2016 kot primerno osnovo za nadaljevanje postopka sprejemanja proračuna za leto 
2016. 
2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi  potrjuje Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem   
Občine Zagorje ob Savi za leto 2016  kot primerno osnovo za nadaljevanje postopka sprejemanja 
proračuna za leto 2016. 
3. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi daje dokumente iz 1. in 2. točke tega sklepa v enajst 
dnevno javno razpravo, ki bo trajala do petka, 27.11.2015. Vse pisne pripombe morajo najkasneje 
na ta dan prispeti na Občino Zagorje ob Savi. 
4. Za drugo obravnavo dokumentov iz 1. in 2. točke tega sklepa župan  pripravi dopolnjen predlog 
proračuna  glede na lastne predloge in  prejete pisne pripombe ter pobude prispele  v času javne 
razprave. 
5. Ta sklep velja takoj. 
 

K 5. točki 
Seznanitev Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi s Poročili o opravljenih nadzorih 

za leto 2014: 

-  Poročilo o opravljenem nadzoru tekočega finančnega poslovanja 
proračunskega uporabnika javnega zavoda Osnovna  šola Ivana Skvarča za leto 

2014 
- Poročilo o opravljenem nadzoru nad finančnem poslovanjem podjetja 

Stanovanjsko podjetje Zagorje ob Savi za leto 2014 
- Poročilo o opravljenem nadzoru Krajevne skupnosti Podkum za leto 2014 



-  Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2014 PP 81010 – upravljanje in tekoče 

vzdrževanje neprofitnih stanovanj 
 

Lado Kovač, predsednik Nadzornega odbora je povedal, da so bili nadzori opravljeni pri 
Osnovni šoli Ivana Skvarče, Stanovanjskem podjetju Zagorje, Krajevni skupnosti Podkum ter 
na proračunski postavki 81010 – upravljanje in tekoče vzdrževanje neprofitnih stanovanj. V 
nadaljevanju je predstavil priporočila omenjenim. Za Osnovno šolo Ivana Skvarče Nadzorni 
odbor ugotavlja, da svojo osnovno dejavnost dobro izvajajo in zasledujejo kvalitetne cilje 
vzgojno izobraževalnega procesa. Priporočila Nadzornega odbor zavodu pa so, da naj pri 
nadomestilih in novih zaposlitvah upošteva Zakon o uravnoteženju javnih financ ter Zakon o 
organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja, pri postopkih vseh zaposlitev naj zavod 
uvede prakso poročil in ocenjevalnih zapisnikov iz katerih bo razvidno, da je bil na delovno 
mesto izbran najbolj usposobljen kandidat. Predlaga se oblikovanje Pravilnika o 
blagajniškem poslovanju in Pravilnika o naročilih malih vrednosti. Pri Pravilniku uporabe 
telovadnice in drugih šolskih prostorov predlagajo sprejem cenika, kot priloge Pravilnika, ki 
naj bo javno objavljen. Zavod na priporočilo ni posredoval nobenega poročila, kar pomeni, da 
bo zavod priporočila upošteval pri svojem poslovanju. 

Pri opravljenem nadzoru Stanovanjskega podjetja Zagorje d.o.o. je Nadzorni odbor ugotovil, 
da le ta posluje dobro, gospodarno in uspešno. Nepravilnosti ni bilo ugotovljenih. Vzorno je 
vodenje računovodskih in knjigovodskih dokumentov. Ravno tako ni bilo ugotovljenih 
nepravilnosti pri nadzoru poslovanja Krajevne skupnosti Podkum. Krajevna skupnost je 
uspešno in z relativno visokim ostankom sredstev zaključila  proračunsko leto 2014. Vodenje 
finančno računovodskih evidenc je zelo dobro urejeno. Celotno poslovanje krajevne 
skupnosti je skladno s predpisi in zakonodajo. Priporočilo krajevni skupnosti pa je, da naj za 
opravljanje zimske službe z izvajalcem podpiše ustrezno pogodbo ali pa to izvajanje 
regulirala z ustreznimi naročilnicami. Pri pregledu proračunske postavke 81010 – upravljanje 
in tekoče vzdrževanje neprofitnih stanovanj je Nadzorni odbor predlagal, da se pravice in 
obveznosti med Občino Zagorje in Stanovanjskim podjetjem Zagorje uredijo tako, da bodo 
pregledne, konkretizirane in jasno razvidne, ter da bodo plačila v skladu z 52. členom 
Zakona o javnih financah odražala dejansko opravljeno delo. Občina je v svojem odzivnem 
poročilu predvidela prilagoditev pogodbe aktualnim razmeram ter omogočila natančno 
pavšalno obračunavanje storitev do konca leta. Pravice in obveznosti med Občino Zagorje in 
Stanovanjskim podjetjem bo opredelila v novi pogodbi, navedla bo vse naloge, obveznosti in 
dolžnosti upravnika stanovanj. Nadzorni odbor priporoča, da naj se upošteva vsa potrebna 
zakonska podlaga (Pravilnik o standardih vzdrževanja stanovanjskih stavb in stanovanj, 
Stanovanjski zakon ter Pravilnik o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem). Občina je 
zagotovila, da bo pri reševanju stanovanjske problematike upoštevala vse potrebne 
zakonske podlage. 
Za konec je dodal, da je bilo poslovanje nadzorovanih subjektov v letu 2014 dobro ter da so 
bila finančna sredstva za njihovo delovanje porabljena namensko in racionalno.  

Župan se je zahvalil za poročilo ter odprl razpravo.  

Roman Savšek, član občinskega sveta iz stranke SLS je opomnil, da je bil ostanek 
finančnih sredstev na računu Krajevne skupnosti Podkum porabljen oziroma izplačan takoj 2. 
januarja 2015.  Nadaljnje razprave ni bilo. 

Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Poročili o opravljenih nadzorih za 
leto 2014, in sicer s: 
- Poročilom o opravljenem nadzoru tekočega finančnega poslovanja proračunskega 
uporabnika javnega zavoda Osnovna  šola Ivana Skvarča za leto 2014 
- Poročilom o opravljenem nadzoru nad finančnem poslovanjem podjetja Stanovanjsko 
podjetje Zagorje ob Savi za leto 2014 



- Poročilom o opravljenem nadzoru Krajevne skupnosti Podkum za leto 2014 
- Poročilom o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2014 PP 81010 – upravljanje in tekoče vzdrževanje neprofitnih 
stanovanj. 
2. Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

 
K 6. točki 

Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje - 

2. obravnava   

Direktor občinske uprave, Rudi Medved je uvodoma dejal, da je besedilo predloga odloka 
o ustanovitvi javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje v drugi obravnavi skoraj 
identično besedilu, ki je bilo sprejeto v prvi obravnavi. Ni bilo bistvenih predlogov za 
spremembo odloka razen dodanega novega nabora dejavnosti v 7. členu. 

Razprave ni bilo. 

Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje v 2. obravnavi. 

2. Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Zasavje se objavi v 
Uradnem listu Republike Slovenije. 

  Odlok prične veljati naslednji dan po zadnji objavi v uradnih glasilih ustanoviteljev. 
3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 

 
K 7. točki 

Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zasavska ljudska univerza Trbovlje – 

prva obravnava  

Tone Bezgovšek, direktor Ljudske univerze Trbovlje je dejal, da Zasavska ljudska 

univerza (v nadaljevanju ZLU) deluje od leta 1959, katere ustanoviteljice so vse tri zasavske 

občine. Opomnil je, da je obstoječi Odlok Zasavske ljudske univerze (v nadaljevanju Odlok) 

že nekoliko zastarel in ni več usklajen z vsebino delovanja in s spremembami predpisov ter s 

klasifikacijo,  kateri se je morala ZLU prilagoditi. V nadaljevanju je predstavil glavne 

spremembe Odloka, in sicer, ZLU od leta 1997 deluje tudi na dveh lokacijah v Zagorju, 

dodajo se novi programi in vsebine za področje vseživljenjskega učenja in izobraževanja 

odraslih. Dejavnost ZLU se deli na osnovno dejavnost (javne službe, svetovalna dejavnost, 

vrednotenje predhodno pridobljenega znanja, promocijo vseživljenjskega učenja, samostojno 

medgeneracijsko učenje, prilagajanje programov odraslim ter zagotavljanje kakovosti). Z 

drugim delom dejavnosti dopolnjujejo in izpopolnjujejo osnovno dejavnost, za katero so 

kadrovsko in orientacijsko usposobljeni. V zadnjih letih so bile te dejavnosti sofinancirane s 

strani Ministrstva za šolstvo, skladov ESS ter drugih ministrstev. To so programi, ki ZLU 

omogočajo dodatno dejavnost na področju razvoja temeljnih kompetenc programov socialne 

vključenosti, vseživljenjskega učenja, vseživljenjske karierne orientacije, informacijskega 

usposabljanja. Z veljavno zakonodajo snujejo organe zavoda, pravice, obveznosti med ZLU 

in občinami ustanoviteljicami, pravni promet, splošni akti, poslovna skrivnost in javnost dela 

zavoda. V zaključnem delu pa Odlok opredeljuje tudi financiranje zavoda. ZLU v povprečju 

dobi 46 % prihodkov na javnih razpisih iz skladov ESS, ministrstev ter Zavoda RS za 

zaposlovanje, ustanoviteljski delež občin je 6 %, s katerim se zagotavlja delovanje javne 

službe, preostanek pa ZLU pridobi direktno na trgu. Delež občin ustanoviteljic se sofinancira 

po načelu števila prebivalcev v občini. Dogovor, da se napiše nov Odlok, je bil sprejet na seji 



Sveta regije v septembru. Odlok so pripravile strokovne službe in je bil obravnavan v vseh 

treh občinah ustanoviteljicah, v enakem branju je pripravljen za vse tri občinske svete. 

Občinska sveta občin Hrastnik in Trbovlje sta Odlok kot tak že obravnavala. 

Marija Ribič, članica občinskega sveta iz stranke ZGN je predstavila stališče Odbora za 

šolstvo in kulturo. Člani odbora ugotavljajo, da ima ZLU zelo razširjeno dejavnost, Odlok so 

natančno pregledali, nanj večjih pripomb nimajo. Predlagajo pa da se besedilo 

obravnavanega predloga Odloka dopolni oziroma spremeni, in sicer zadnji stavek 7. 

odstavka 9. člena se dopolni tako, da se glasi: »Če je potekel mandat predstavniku delavcev 

ali predstavniku odraslih, ki so vključeni v programe izobraževanja in vseživljenjskega učenja 

v zavodu,  svet zavoda takoj določi rokovnik in imenuje tričlansko komisijo v skladu s 4. 

odstavkom tega člena.« Pojasnila je, da so dodali le besedno zvezo predstavniku odraslih. 5. 

odstavek 11. člena  pa se spremeni tako, da se glasi: »Mandat direktorja traja pet let.« Člani 

odbora menijo, da je ob vključitvi omenjenih sprememb Odlok primeren za nadaljnjo 

obravnavo. 

Tone Bezgovšek, direktor Ljudske univerze Trbovlje je dejal, da se bo predlog 

obravnaval v 2. obravnavi Odloka na sejah občinskih svetov vseh treh občin ustanoviteljic. 

Anico Ule Maček, članico občinskega sveta iz stranke Desus je zanimalo, kakšen je bil 

dosedanji ključ financiranja ZLU s strani občin ustanoviteljic. Opaža, da se sredstva v 

Proračunu Občine Zagorje za leto 2016 zvišujejo, želela je pojasnilo, za kaj točno se ta 

sredstva porabijo. 

Tone Bezgovšek, direktor Ljudske univerze Trbovlje je dejal, da se je ZLU že do sedaj 

financirala po tem kriteriju, vendar so to šele sedaj ubesedili. Z občinskimi sredstvi se 

zagotavlja osnovne pogoje za delovanje javne službe, to je infrastruktura za delovanje ZLU, 

materialne stroške za javni del delovanja (osnovno šolo, svetovalno dejavnost, vseživljenjsko 

učenje in promocijo vseživljenjskega in samostojnega učenja). Sredstva, ki jih ZLU prejme s 

strani občine, prikazujejo pri kandidaturah na razpisih kot lastna sredstva. Do zvišanja 

sredstev je prišlo, ker je bil dosedanji delež precej manjši glede na število prebivalcev.  

Župan je opomnil, da če bo povprečnina nižja, bo potrebno poseči v vse proračunske 

postavke. 

Po končani razpravi so člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Zasavska ljudska univerza Trbovlje v prvi obravnavi. 

2. Predlagatelj pripravi predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zasavska ljudska 
univerza Trbovlje za 2. obravnavo in sprejem. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

K 8. točki 
Predlog 6. dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Zagorje ob 

Savi za leto 2015  

Zori Kovač Ašič, občinska uprava je dejala, da gre za manjšo dopolnitev, s katero občina 

načrtuje odkup nepremičnin ter odprodajo nekaterih nepremičnin, ki so v lasti občine. 

Načrtuje se odkup treh nepremičnin, ki jih bo občina v prihodnosti potrebovala zunanji 

ureditvi Osnovne šole Toneta Okrogarja. Druga dopolnitev se nanaša na ureditev otroškega 

igrišča v Krajevni skupnosti Franc – Farčnik. Dopolnitev se nanaša tudi na odprodajo štirih 



nepremičnin na Šahtu v Kisovcu, ki jih bo odkupila družba Spekter d.o.o. za potrebe 

najemnikov. Dejala je tudi, da bo Občina v brezplačno last na podlagi darilne pogodbe, ki jo 

je sklenila z lastniki posameznih delov stavbe na Cesti Borisa Kidriča. Predlaga, da 

pripravljen sklep občinski svet sprejme.  

Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da je Odbor za okolje in 

prostor obravnaval in soglasno sprejel Predlog 6. dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2015. Občinskemu svetu predlaga, da ga 

sprejme. 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme 6. dopolnitev Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem za leto 2015 v predloženi vsebini, kot sestavni del 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2015 in prične veljati z dnem sprejema.  

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
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